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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Sok pálinka-bérfőzésbő l élő családot tettek tönkre, mikor kárpótolják őket? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormány decemberben benyújtott adócsomagja számos területen és körben okozot t

közfelháborodást . Az egyik ilyen adóváltozásnak kitett terület a pálinkafőzés és az ezzel járó

párlatkészítés . Főleg azért kényes eleme ez a csomagnak, mert pont a Fidesz volt az, ak i

2010-ben – kormányra kerülésének szinte első lépéseként – legálissá tette az otthonfőzést és

adómentessé a gyümölcspárlat bérfőzést. Ennek ellenére 2014-ben a bérfőzést és így az ebbő l

élőket tulajdonképpen teljesen ellehetetlenítette . A magánfőzők idén még jobban jártak,

ugyan a cs őbe behúzták őket is, de most még csak az otthoni desztillálóberendezések

regisztrációjához és egy jelképes, 1000 forint/éves összeg befizetésére kötelezte őket a

Kormány . Ezen felül változott a magánfőző definíciója, amely alapján január 1-jétő l csak az

főzhet otthon, aki saját gyümölcsössel rendelkezik . Mindezeknek köszönhet ően a

Kormánynak sikerült egy olyan feketepiacot létrehoznia, amelyet ő maga szüntetett me g

2010-ben .

Tisztelt Miniszter Úr! Ne legyenek kétségei, nemcsak a magánfőzőknél jelentkezik majd újr a

ez a probléma, de azt is biztosra veheti a Kormány, hogy az illegális szeszfőzdék is gőzerővel



fognak működni . Veszélyeztetve ezzel a fogyasztók egészségét és a pálinka keservesen

visszaszerzett jó hírét. A desztillálóberendezések bejelentésére január 15-ig volt lehetősége a

magánfőzőknek.

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, mekkora bevétellel számolnak a

bérfőzdék megadóztatásából? Mennyi magánfőző regisztrált január 15-ig az

önkormányzatoknál? Ez mennyivel kevesebb desztillálóberendezést jelent a korább i

évek becsült adataihoz képest? Hogyan és milyen módon fogják kárpótolni az Önö k

hibájából tönkrement bérfőzdéket? Hogyan és milyen módon fogják kárpótolni azokat a

magánfőzőket, akik a megváltozott feltételekkel, nem kívánnak tovább pálinká t

előállítani?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . január 16 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltá n
Jobbik
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